

“Alice in Wonderland” live on stage at Lagoona Mall during Eid Al Fitr holidays



Doha-Qatar, June 13, 2018: With a festive atmosphere, Lagoona Mall - Doha’s premium shopping and lifestyle destination - invites families to celebrate Eid Al Fitr by taking them into a magical journey with the live performance of one of the most beloved stories of all time, Alice in Wonderland.

During Eid Al Fitr celebrations, shoppers will enjoy the show ‘Alice in Wonderland’; a fantasy adventure that will add a celebratory mood for children and families this holiday season. The spectacle will take place three times a day and there will be roaming entertainment in between shows to keep shoppers amused.

Football lovers will get the chance to cheer their favourite team while watching the exciting World Cup matches that will be displayed on the Piazza outdoor screen and other big screens that are spread inside in the Fanzone area and the VIP pods dedicated for the occasion.

Lagoona mall aims to provide fun for all festivities while shopping by warming up the hearts of children and providing unique experiences for adults.

English**"أليس في بلاد العجائب" على مسرح لاجونا مول خلال عطلة عيد الفطر**

الدوحة- قطر، ١٣ يونيو ٢٠١٨: احتفالاً بأجواء العيد، يدعو لاجونا مول - وجهة التسوق المميزة في الدوحة - العائلات للاحتفال بعيد الفطر من خلال عيش تجربة ومشاهدة واحدة من أجمل الحكايات والقصص سحراً، "أليس في بلاد العجائب".

خلال احتفالات عيد الفطر، سيتمكن المتسوقين من مشاهدة عروض "أليس في بلاد العجائب"، مغامرة خيالية ستضيف مزاجاً احتفالياً للأطفال والعائلات في موسم الأعياد. وسيستمتعون بمشاهدة العرض ثلاث مرات يومياً بالإضافة إلى مجموعة متنوعة من وسائل الترفيه الأخرى لجعل هذا العيد فريداً من نوعه في لاجونا مول.

وأما عشاق كرة القدم، فسيحظون بفرصة تشجيع فريقهم المفضل أثناء مشاهدة مباريات كأس العالم الحماسية والتي سيتم عرضها على شاشة البياتزا الضخمة الخارجية وفي منطقة المشجعين والوحدات المميزة المخصصة لهذه المناسبة.

يهدف لاجونا مول إلى توفير المتعة للجميع أثناء التسوق والاحتفال بشكل مختلف بكافة المناسبات والأعياد من خلال عروض ساحرة للأطفال وتجارب تسوق ليس لها مثيل للبالغين.